
Zápis ze zasedání
Zastupitelstva obce Slavětín nad Metují
konaného dne 12. 4. 2023, 18.00 hod.

Zasedání Zastupitelstva obce Slavětín nad Metují zahájil starosta obce MVDr. Miroslav Věříš
(dále jen předsedající), který konstatoval, že bylo řádně svoláno a podle přiložené prezenční
listiny je přítomno 7 zastupitelů, tj. 100 % všech členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je
usnášeníschopné.
Přítomní zastupitelé: MVDr. Miroslav Věříš, Jana Beracková, Monika Lachmanová, Blanka
Šubrtová, Mgr. Jakub Tláskal, Petr Tláskal, MUDr. Růžena Potočková.

Určení ověřovatelů a zapisovatele:
Předsedající navrhl, aby zapisovatelem byl Jakub Tláskal a ověřovateli zápisu byly Monika
Lachmanová a Blanka Šubrtová.
Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 1 bylo schváleno.

Schválení zápisu ze schůze Zastupitelstva ze dne 15. 3. 2023:
Předsedající seznámil přítomné zastupitele obce Slavětín nad Metují se zápisem ze schůze
zastupitelstva ze dne 15. 3. 2023. K zápisu nebylo připomínek ani návrhů zastupitelů a před
sedající navrhl zápis schválit.

Návrh usnesení č. 2: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje zápis ze schůze
Zastupitelstva obce ze dne 15. 3. 2023.
Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 2 bylo schváleno.

Schválení programu zasedání 12. 4. 2023:
Předsedající navrhl schválit program, který byl uveden na pozvánce: Zastupitelstvo obce
Slavětín nad Metují schvaluje program zasedání 12. 4. 2023.

1. Projednání mandátu starosty pro budování FVE

2. Projednání mandátu starosty na nákup pozemku

3. Schválení záměru výpůjčky části pozemk. parc. č. 28/1 u č. p. 2

4. Rozpočtové opatření č.2/2023

5. Ostatní

6. Diskuze

Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 3 (program schůze) bylo schváleno.
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1. Projednání mandátu starosty pro budování FVE

Předsedající seznámil zastupitele s dosavadním průběhem jednání o vybudování FVE (tj. je
podaná žádost o připojení výrobny na firmu ČEZ Distribuce a. s.) a vyzval zastupitele k pře
dání mandátu nadále vyjednávat o budování FVE na č. p. 83 a č. p. 69 podle předjednaných
parametrů a podepsat smlouvu o připojení výrobny, pokud firma ČEZ Distribuce a. s. naši
žádost schválí. Proběhla diskuze o otázkách spojených s budováním FVE, zvláště zda je nebo
není potřeba mít i baterie na uložení přebytečné energie. Z diskuze vyplynulo, že není nutné
mít baterie na celou kapacitu vyrobené elektřiny, ale pouze na uložení energie potřebné na
spotřebu energie v prodejně přes noc. Starosta obce byl vyzván k zajištění údajů o spotřebě
v prodejně přes noc a předběžné kalkulace a nabídky na dostatečné baterie. Starosta obce
Miroslav Věříš se pokusí domluvit na příští zasedání návštěvu odborníka na tuto problematiku,
aby vyjádřil svůj názor a odpověděl zastupitelům obce na případné dotazy. Starosta obce byl
také vyzván oslovit i nějakou další firmu, aby zastupitelé obce slyšeli názor více odborníků.
Poté nechal starosta obce hlasovat o udělení mandátu k dalšímu jednání.

Návrh usnesení č. 4: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje předání mandátu
k jednání o budování FVE na č. p. 83 a č. p. 69 podle předjednaných parametrů starostovi
obce MVDr. Miroslavu Věříšovi a uděluje mandát k podpisu smlouvy na připojení výrobny.
Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 4 bylo schváleno.

2. Projednání mandátu starosty na nákup pozemku

Předsedající seznámil zastupitele s dosavadním průběhem jednání o nákupu pozemků od
společnosti ZEPO Bohuslavice a. s. Starosta předjednal možný nákup, výměnu nebo proná
jem pozemků od této společnosti. Jednatel požaduje záruky, že starosta má mandát k tomuto
jednání. Pokud by jednání bylo úspěšné a strany naleznou shodu na nákupu, výměně nebo
pronájmu, obec vyvěsí záměr s konkrétními návrhy, ke kterému bude možno se vyjádřit podle
obvyklých pravidel. Po diskuzi s vysvětlením konkrétních návrhů, o kterých se v tuto chvíli
jedná, vyzval předsedající zastupitele k předání mandátu k těmto jednáním.

Návrh usnesení č. 5: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje předání man
dátu k jednání o nákupu, výměně nebo pronájmu budov a pozemků se společností ZEPO
Bohuslavice a. s. starostovi obce MVDr. Miroslavu Věříšovi.
Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 5 bylo schváleno.

3. Schválení záměru výpůjčky části pozemk. parc. č. 28/1 u č. p. 2

Předsedající konstatoval, že k záměru obce na výpůjčku části pozemk. parc. č. 28/1 o rozloze
20 m2 v části u č. p. 2 se neobjevili žádné připomínky a navrhl schválit smlouvu o výpůjčce
tohoto pozemku p. Ivanu Konvalinovi a p. Drahomíře Konvalinové, ,
na dobu určitou pro potřeby letního posezení – předzahrádky u č. p. 2 v obci Slavětín nad
Metují.

2



Návrh usnesení č. 6: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje smlouvu o vý
půjčce tohoto pozemku p. Ivanu Konvalinovi a p. Drahomíře Konvalinové, ,
na dobu určitou do 31. 10. 2023 pro potřeby letního posezení a za podmínky udržování po
řádku v okolí tohoto pozemku; a pověřuje starostu k podepsání smlouvy o výpůjčce.
Výsledek hlasování: pro: 6 proti: 0 zdrželi se: 1
Usnesení č. 6 bylo schváleno.

4. Rozpočtové opatření č.2/2023

Předsedající seznámil zastupitele s rozpočtovým opatřením č.2/2023.

5. Ostatní

• Předsedající seznámil zastupitele s návrhem smlouvy od firmy ČEZ Distribuce a. s. na
vybudování nové jednosloupové trafostanice NA1193 na pozemk. parc. č. 65. Kolem
nové trafostanice bude provedeno nové uzemnění. Dále bude na tomto pozemku umís
těn nový sloup. Stávající sloup č.5 bude na pozemk. parc. č. 67 demontován. Stávající
venkovní vedení VN bude opětovně namontováno i na pozemk. parc. č. 1409, 65, 27/8
a 148/2. Na pozemk. parc. č. 155/2 bude stávající trafostanice demontována. Stávající
venkovní vedení mezi demontovanou trafostanicí a pozemkem pozemk. parc. č. 1404
bude demontováno včetně sloupů na pozemcích pozemk. parc. č. 27/4, 27/3. Z nového
sloupu č.12/6 na pozemku pozemk. parc. č. 65 bude vedeno nové kabelové vedení NN,
které bude v trase smyčkovat jednotlivé nové pilíře dle situace. Předsedající dále ozná
mil záměr k nově budovanému vedení přidat obecní optický kabel na budoucí budování
internetové infrastruktury. Po diskuzi nechal o smlouvě hlasovat.
Návrh usnesení č. 7: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje schvaluje
Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby
č. IE122006626 a pověřuje starostu obce MVDr. Miroslava Věříše k podpisu této
smlouvy.
Výsledek hlasování: pro: 6 proti: 0 zdrželi se: 1
Usnesení č. 7 bylo schváleno.

• Předsedající znovu předložil žádost MAS Mezi Úpou a Metují o zaplacení členského
příspěvku a požádání o pomoc se stavebními projekty při opravě chodníku v Hlohově.
Po diskuzi vyzval zastupitele k hlasování o zaplacení příspěvku.
Návrh usnesení č. 8: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje zaplacení
členského příspěvku MAS Mezi Úpou a Metují ve výši 10, Kč za obyvatele, tj. 2590,
celkem.
Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 8 bylo schváleno.
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6. Diskuze

• Blanka Šubrtová požádala zastupitele o nové návrhy na malíře, který by mohl vymalovat
schodiště k obecní knihovně. Po zjištění jmen je zkusí se starostou obce oslovit.

• Proběhla diskuze o vítání občánků, které proběhne 23. 4. a byli dohodnuty organizační
záležitosti.

• Monika Lachmanová předala stížnost sportovců z workoutového hřiště na nehygienické
podmínky způsobené pobíhajícími slepicemi. Starosta obce Miroslav Věříš osloví maji
tele slepic, aby zjednal nápravu.

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva 12. 4. 2023 v 19.35 hod.
Zápis byl vyhotoven dne 22. 4. 2023.

Přílohy zápisu: prezenční listina, .

Zapsal: Ověřovatelé: Starosta:

Vyvěšeno na úřední desce dne 22. 4. 2023. Sejmuto z úřední desky dne 10. 5. 2023.
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